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Aanwezigen:
Wouter Kip, Ivar Temmink, Sam van Huizen, Sem Hollema, Eva Verhofstad, Jasha
Notenboom, Berend Kooiker, Noortje Lamers, Tristan Hoenselaar, Maurits Bouma, Rik van
Doremalen, Myrte Hofstede, Linde Zwijnenburg, Joos Rutjens, Thomas Steenkamp, Sophie
den Ouden, Lars Haarlemmer, Eefke Smits, Geri van Grunsven, Boaz Klep, Janne
Hietkamp, Gijsje Nieuwstraten, Vera van Middendorp, Mila van Nistelrooij, Melle Wassink,
Emma Comellas, Ava Jongerden, Gohar Pogosian, Manoa Stoorvogel, Lisa Schneiders,
Madelief Wouters, Douwe Korts, Simon van het Kaar, Joeki van Ovost, Noa van Hamburg,
Merel Graafmans.

Machtigingen:
Isabel Berentsen machtigt Bart Krans
Tessa van Weerdhuizen machtigt Bart Krans
Noah Wassenberg machtigt Lisa Schneiders

Agenda:

1. Opening
2. Vaststellen agenda
3. Mededelingen
4. Bespreken notulen 86e ALV
5. Vaststellen notulen 86e ALV
6. Bespreken jaarverslag XXIIe bestuur
7. Stemming jaarverslag XXIIe bestuur
8. Bespreken financieel jaarverslag XXIIe bestuur
9. Stemming financieel jaarverslag XXIIe bestuur
10. Bestuurswissel
11. Verkiezing kascontrolecommissie
12. Verkiezing Raad van Advies
13. W.V.T.T.K.
14. Rondvraag
15. Sluiting

Opening

Maurits Bouma opent de Algemene Ledenvergadering om 20:02.
Maurits zegt dat conform de motie Tol het ismuslied zal worden ingezet.
Het ismuslied wordt gezongen.
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Vaststellen agenda

Maurits Bouma leest de agenda voor.
Maurits vraagt of er nog toevoegingen of wijzigingen zijn voor de agenda vanuit de ALV.
De agenda wordt per acclamatie aangenomen.

Mededelingen

Maurits Bouma heet de aanwezigen welkom op de 87e ALV. Hij zegt dat op deze ALV de
jaarverslagen van het huidige bestuur zullen worden besproken, waarna hopelijk
overgegaan zal worden tot de bestuurswissel. Hij zegt dat er eerst een aantal mededelingen
gedaan zullen worden.
Maurits vraagt of de ALV bezwaar heeft tegen het opnemen van de Vergadering ter
bevordering van de notulen.
De ALV heeft geen bezwaar.
Maurits geeft het woord aan Noortje Lamers betreffende het royeren van wanbetalende
leden.
Noortje zegt dat de volgende leden geroyeerd zullen worden:
Sem Peters, Ethan Gent, Lars Meijer, Daan van Griensven, Jelmer Noordam, Micha
Loewenstein, Sander Heikens, Nick de Waal, Burak Zengin, Jurrian Beeuwkes, Cecilia
Olivero, Rik Sinnige, Linda Veldman, Guido Nieuwmeijer, Thomas van der Loo, Pelle Depla,
Nina Bouwmeester, Tobias Rast, Inge-Marie de Boer, Toon Polman, Kees van Atteveld,
Laura Dixhoorn, R. Das, D. van der Donk, Alexandre Chardavoine, Aidan Smith.
Maurits vraagt of er bezwaar is tegen het royeren van deze leden.
De ALV heeft geen bezwaar.
Bovenstaande leden worden per hamerslag geroyeerd.
Maurits leest de feitjes van de dag op.

Enkele leden komen laat de ALV binnen.

Bespreken notulen 86e ALV

Maurits Bouma vraagt of er vragen of opmerkingen zijn over de notulen.

Pagina 1:
Merel Graafmans zegt namens Melle Wassink dat deze mist tussen de aanwezigen.

Pagina 3:
Gijsje Nieuwstraten zegt dat ze niet Gijsje van Nieuwstraten heet.

Geheel
Sam van Huizen zegt dat de notulen mooi gedaan zijn.
Joos Rutjens zegt dat hij de notulen mooi gedaan vond.
Thomas Steenkamp zegt dat de notulen mooi zijn en geeft zijn complimenten.

Vaststellen notulen 86e ALV

De notulen worden per acclamatie aangenomen.



Bespreken jaarverslag XXIIe bestuur

Maurits Bouma vraagt of er vragen of opmerkingen zijn over het jaarverslag.

Voorblad:
Bart Krans zegt dat de herziene stukken van vorige ALV’s zouden worden verstuurd, maar
dat dit niet gebeurd is. Hij benadrukt dat dit belangrijk is.
Maurits Bouma zegt dat dat inderdaad vergeten is, maar dat ze wel bijgewerkt zijn.

Pagina 3:
Bart Krans zegt dat er in het verslag staat dat ismus spaart voor een lustrumalmanak, en
vraagt om een toezegging dat deze geen kaft van bermgras zal krijgen.
Maurits Bouma zegt dat hij daar helaas geen toezeggingen over kan doen.

Pagina 4:
Thomas Steenkamp geeft zijn complimenten voor het agenderen van de langetermijnvisie,
maar zegt dat hij de terugname in de hoeveelheid vrijwilligers bij de vereniging mist als pijler.
Maurits Bouma zegt dat dat inderdaad een belangrijk punt is, en dat hij eerst van plan was
om dit erin te verwerken.

Pagina 5:
Joos Rutjens vraagt over de pre-master leden en het alumninetwerk hoe de banden zijn
tussen deze en ismus, en of het KB daar al contact mee heeft.
Maurits Bouma zegt dat het contact super goed loopt, dat er veel oud-ismi van vele jaren
terug meehelpen, en dat alles goed verloopt, met Bert-Jan Verbeek in een centrale rol. Hij
zegt dat er binnen de alumnikring veel enthousiasme is en dat er al sinds mei wordt gewerkt
aan een aantal activiteiten voor dit najaar. Het streven van het alumninetwerk is om dit jaar
drie activiteiten neer te zetten.
Joos vraagt of het een aanrader is voor het KB om hier zelf activiteiten voor te organiseren.
Maurits zegt dat dat aan het KB is, maar dat voor informele activiteiten, zoals bowlen of iets
dergelijks, alles wel zelf ondernomen moet worden omdat de alumnikring vooral op formele
activiteiten gericht is.

Pagina 6
Joos Rutjens zegt dat de app leuk is, en dat hij snapt dat deze minder gebruikt is voor de
inschrijvingen, maar wil nog benadrukken dat het nog steeds een belangrijke functie kan
vervullen door pushmeldingen te versturen voor activiteiten, zoals in zijn jaar het geval was
met Facebook-uitnodigingen.
Maurits Bouma zegt het eens te zijn met het invoeren van pushmeldingen, en zegt dat dat
nu aan het KB is. Hij zegt dat de inschrijvingen regelen in de app niet mogelijk was op de
manier die het bestuur voor ogen had. Hij adviseert het KB om ook activiteiten op de site te
zetten die geen inschrijvingen vereisen, zodat die alsnog zichtbaar zijn, alhoewel de site
minder gebruikt wordt dan de app.
Thomas Steenkamp geeft Bart Krans complimenten voor het werk dat in de app is gaan
zitten, en zegt dat het zonde is dat het bestuur deze minder hadden gebruikt, doet een appèl
op het KB om het komende jaar meer te doen met de app.



Madelief Wouters zegt dat de zin over de collegepraatjes grammaticaal niet goed in elkaar
zit.
Joos zegt dat er bij het tekstje over Instagram de kop “Intragram” staat.

Pagina 8:
Bart Krans geeft zijn complimenten over de vernieuwde site.
De ALV applaudisseert.

Pagina 17:
Joos Rutjens zegt dat het jammer is dat de sportcommissie weinig activiteiten had dit jaar en
vooral dat het jammer was dat de schaatsbaan dicht was. Hij zegt ook dat er staat dat er een
spelletjesmiddag op het strand was, terwijl dit volgens hem toch echt een sport en spel
strandeditie moet zijn.Hij voegt toe dat de zinnen in dit stukje niet heel lekker lopen.
Maurits Bouma zegt dat de ijsbaan wel open was maar dat deze alleen toegankelijk was
voor noren, en dat de leden die niet hadden. Hij zegt dat het ook weer zo wat zou zijn om
Noortje Lamers in haar eentje te laten gaan.
Thomas Steenkamp geeft zijn complimenten aan Jasha voor het begeleiden van de
commissies.
De ALV applaudisseert.

Pagina 19:
Noa van Hamburg geeft alvast haar complimenten aan Berend Kooiker voor zijn werk als
commissaris extern.
De ALV applaudisseert.
Noa vraagt waarom er niet meer membercarddeals waren dit jaar.
Berend zegt dat bedrijven daar niet zo happig op waren, en dat hij er een hoop bedrijven
voor benaderd heeft, waarvan er veel geen interesse hadden.
Noa vraagt of bedrijven van eerdere jaren niet door wilden.
Berend zegt dat een aantal dat wel wilde.
Noa zegt dat er komende jaren meer promotie moet komen voor de membercarddeals.
Merel Graafmans zegt dat er één keer Molenstraat zonder hoofdletter staat.
Boaz Klep wil inhaken op Noa, hij zegt dat de kaart bij Biessels nauwelijks is gebruikt, en dat
hij dit jaar nauwelijks promotie heeft gezien. Hij zegt dat bedrijven daardoor ook niet altijd
door willen met de deals.
Joos Rutjens zegt dat een zin in dit stukje niet lopen, en dat wouden geen correcte
vervoeging van willen is.
Gohar Pogosian zegt dat nu Molenstraat op de rand van het faillissement staat, het een
goed idee is om te gaan zoeken naar een nieuwe stamkroeg.
Noa zegt dat er staat dat er veel werk zat in de Skills Days, en vraagt hoe Berend dat
ervaren heeft.
Berend zegt dat hij er een dubbel gevoel bij had, want hoewel de activiteit veel geld
opleverde voor ismus, voelde het voor hem niet alsof hij een activiteit voor ismi had
neergezet, omdat er maar weinig politicologen op afkwamen. Hij zegt dat het dit jaar vooral
veel werk was omdat het de eerste keer was dat het evenement plaats vond.
Joos zegt dat hij even een taalnazi gaat zijn, omdat de laatste zin over career central niet
goed loopt, en adviseert om de hele pagina nog even na te lopen op professioneel
taalgebruik.



Noa vraagt hoe Berend Ivar Temmink gaat adviseren om meer bedrijven te kunnen vinden
voor het ICE.
Berend zegt dat Ivar eerder moet beginnen dan hijzelf deed.

Pagina 21:
Thomas Steenkamp geeft zijn complimenten aan Berend Kooiker voor zijn jaarbedrag, en
wenst Ivar Temmink heel veel succes met het minimaal verdubbelen daarvan. Hij zegt dat
Berend mag genieten van eindelijk niet meer bedrijven te hoeven benaderen.
Noa van Hamburg zegt dat zij ook trots is op Berend.
Boaz Klep vraagt wat het streefbedrag was dit jaar.
Berend zegt dat dat €7000,- was.

Activiteitenoverzicht:
Joos Rutjens vraagt waarom bij het BiM-feest de hoeveelheid mensen niet is bijgehouden.
Jasha Notenboom zegt dat het lastig bij te houden was omdat de kaartjes aan de deur
verkocht werden en dat niet te zien was wie van welke vereniging was.
Gohar Pogosian zegt dat de aanwezigen bij de valentijnsborrel, het PiP-congres en de
Premasteractiviteit missen.
Maurits Bouma zegt dat bij de valentijnsborrel ongeveer 8 man aanwezig was buiten het
bestuur, bij de Premasteractiviteit rond de 25 en bij de wijnproeverij een stuk of 9 en dat bij
het PiP-congres er ongeveer 30 à 40 waren.
Gohar vraagt hoe het bijhouden van het aantal leden is verlopen.
Jasha zegt dat ze bij alles wat mist niet aanwezig was. Verder zijn inschrijvingen makkelijk te
turven op de site.
Thomas Steenkamp zegt dat het hier niets mee te maken heeft maar dat hij van veel
activiteiten foto’s mist. Die vindt hij namelijk echt een parel voor de kamer.
Maurits zegt dat er aan het begin van het jaar een kleine camera is aangeschaft en dat het
daardoor wel meer is gebeurd dan anders gebeurd zou zijn.
Boaz Klep vraagt of het bestuur foto’s maken niet kan delegeren naar leden.
Maurits zegt dat hij denkt dat daar het enthousiasme voor foto’s maken net als bij het
bestuur gedurende het jaar zal dalen.

Jaarverslag geheel:
Joos Rutjens zegt dat het bestuur het goed heeft gedaan dit jaar, en zegt dat hij soms wel
zuur is geweest maar dat het goed gegaan.
De ALV applaudisseert.

Stemming jaarverslag XXIIe bestuur

Maurits Bouma zegt dat overgegaan zal worden tot het stemmen over het jaarverslag.
Jasha Notenboom leest het quorum voor.
Maurits legt de stemprocedure uit. De stemming vindt open plaats, en men kan vóór, tegen
of onthouding stemmen.

Stemgerechtigden aanwezig: 36
Stemgerechtigden machtigingen: 3
Stemmen voor: 28
Stemmen tegen: 0



Stemmen onthouding: 5

Maurits Bouma zegt dat het jaarverslag is aangenomen.

Maurits Bouma schorst de ALV voor 12 minuten tot 20:50.

Bespreken financieel jaarverslag XXIIe bestuur

Maurits Bouma vraagt of er vragen of opmerkingen zijn over het financieel jaarverslag.

Pagina 4:
Bart Krans zegt dat het internationaliseringsfonds weggegooid geld is als daar niks mee
gedaan wordt, en roept het KB op tot het uitgeven van dat geld.
Gohar Pogosian vraagt of er termijnen zijn voor het uitgeven van dat geld.
Bart zegt van niet, en dat de vakgroep waarschijnlijk niet eens weet dat wij het nog hebben.

Pagina 24:
Bart Krans geeft zijn complimenten voor het financieel jaarverslag en voor het jaar van
Noortje.

Bart Krans leest de brief met het advies van de Kascontrolecommissie voor:

Geachte aanwezigen van de 87e ALV,

Hierbij informeert de Kascontrolecommissie u over de stand van zaken omtrent de
boekhouding van mevrouw de penningmeester van het afgelopen boekjaar. De Kascontrole
heeft plaatsgevonden op 4 september jongstleden.
Bij de kascontrole is een lijst met fouten uit de boekhouding opgesteld. De penningmeester
is op de hoogte gesteld van de gemaakte fouten en heeft deze inmiddels verbeterd.
De kascontrolecommissie brengt hierbij een positief advies uit over de boekhouding van het
afgelopen boekjaar. Wij willen de penningmeester bedanken voor haar inzet en haar
opvolger veel succes en plezier wensen voor het aankomend jaar.
Hopende u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben,

Met vriendelijke groet, De kascommissie, bestaande uit:
Yante van Haandel
Bart Krans
Thomas Steenkamp

Joos Rutjens vraagt aan Bart Krans of iedereen bij de Kascontrole op tijd was, en niet drie
kwartier te laat.
Bart zegt dat niemand zo mislukt is als Joos.

Stemming financieel jaarverslag XXIIe bestuur

Maurits Bouma zegt dat overgegaan zal worden tot het stemmen over het financieel
jaarverslag.
Jasha Notenboom leest het quorum voor.



Gohar Pogosian zegt dat haar achternaam Pogosian is, en niet wat Jasha probeerde te
zeggen.
Maurits legt de stemprocedure uit. De stemming vindt open plaats, en men kan vóór, tegen
of onthouding stemmen.

Stemgerechtigden aanwezig: 30
Stemgerechtigden machtigingen: 3
Stemmen voor: 28
Stemmen tegen: 0
Stemmen onthouding: 5

Maurits Bouma zegt dat het financieel jaarverslag is aangenomen.

Bestuurswissel

Maurits Bouma dechargeert Jasha Notenboom uit de functie van commissaris interne
betrekkingen.
Maurits Bouma dechargeert Berend Kooiker uit de functie van commissaris externe
betrekkingen.
Maurits Bouma dechargeert Noortje Lamers uit de functie van penningmeester.
Maurits Bouma dechargeert Tristan Hoenselaar uit de functie van secretaris.
Maurits Bouma chargeert Eva Verhofstad in de functie van voorzitter.

Eva Verhofstad dechargeert Maurits Bouma uit de functie van voorzitter.
Eva Verhofstad chargeert Sem Hollema in de functie van secretaris.
Eva Verhofstad chargeert Sam van Huizen in de functie van penningmeester.
Eva Verhofstad chargeert Ivar Temmink in de functie van commissaris externe betrekkingen.
Eva Verhofstad chargeert Wouter Kip in de functie van commissaris interne betrekkingen.

Eva Verhofstad schorst de vergadering om 21.23 voor 27 minuten.
Eva opent de vergadering om 21.48.

Verkiezing Kascontrolecommissie

Eva Verhofstad legt uit dat de Kascontrolecommissie nu verkozen zal worden.
Eva roept iedereen die zich verkiesbaar voor de kascontrolecommissie wil stellen op dit te
doen door een hand op te steken.
Eva zegt dat elke kandidaat een halve minuut de tijd zal krijgen om te vertellen waarom ze
denken dat ze geschikt zijn voor de Kascontrolecommissie.

Sophie den Ouden stelt zichzelf verkiesbaar.
Maurits Bouma stelt zichzelf verkiesbaar.
Noortje Lamers stelt zichzelf verkiesbaar.

Eva Verhofstad geeft de beurt aan Sophie den Ouden.
Sophie leest haar brief voor:

Geachte aanwezigen van de ALV,



Ik ben Sophie den Ouden, vijfdejaars politicologie student en ik wil komend jaar graag
bijdragen aan de administratieve kracht achter onze vereniging. Het lijkt mij leuk om Sam te
ondersteunen tijdens zijn penningmeesterschap en te leren wat er aan de financiële kant
van ismus gebeurt. Daarnaast is het een van mijn grote dromen om samen te werken met
mijn favoriete koppel, Noortje en Maurits. Ik merk dat ik heel erg tegen hen op kijk en veel
van ze kan leren. Dat lijkt mij heel eervol. En natuurlijk ben ik een mensenmens. Iets wat
heel relevant is voor deze functie. Ik voel veel empathie tegenover Sam en dat is van
belang.

Ik kan ook slecht tegen onrecht. Dus bonnen moeten kloppen.

Stem op mij en vertrouw deze belangrijke taak aan mij toe
Dankuwel

Thomas Steenkamp zegt dat als hij het goed begrijpt dat het belangrijk is om voor deze
functie een mensenmens te zijn. Hij vraagt of Sophie dan een mensenmens is.
Sophie den Ouden antwoordt dat als iets haar echt kan omschrijven dat dan dan is dat zij
een mensenmens is.

Maurits Bouma zegt dat Sophie actief is in de Nijmeegse gemeenteraad en bedankt haar
voor haar dienst daarin. Maurits vraagt of Sophie denkt dat het werk van de
kascontrolecommissie verenigbaar is met het werk dat zij doet voor de gemeente Nijmegen.
Sophie zegt dat het zeker verenigbaar is en zegt dat ze niet per se zou zeggen dat ze actief
is in de gemeenteraad, maar dat het lot heeft bepaald en dat ze het dus doet. Sophie zegt
dat haar prioriteit natuurlijk bij de kasco zal liggen.

Berend Kooiker vraagt wat Sophie de betere Nederlandse artiest vindt, BLØF, Guus
Meeuwis of Jan Smit.
Sophie zegt Jan Smit.

Tristan Hoenselaar vraagt of Sophie eerder het eigeel of het eiwit is.
Sophie zegt dat ze vegan is.

Boaz Klep vraagt wat 38 plus 76 is.
Sophie zegt honderd.

Eva Verhofstad geeft de beurt aan Maurits Bouma.

Maurits spreekt de alv aan met waarde leden van de alv. Maurits zegt dat hij nu een heel
verhaal kan houden over hoe hij in de kascontrole denkt zijn kaas te gaan vinden maar dat
hij de alv daar niet mee zal vervelen, in tegendeel zal hij teruggaan naar het verleden van
collegejaar 2020/2021, met een donkere winter gevolgd door een zonnige lente. Maurits
zegt dat het vooral het jaar was dat hij in de kascontrolecommissie zat. Maurits zegt dat hij
met die ervaring die hij meeneemt hoopt Sophie bij de hand te kunnen pakken en te kunnen
begeleiden door het praktueel van de kascontrole. Maurits geeft aan hier niet mee te willen
zeggen dat hij enigszins alwetend is, omdat hij nooit het ambt van penningmeesterschap
heeft mogen uitoefenen. Maar Maurits vond weinig commissies leuk en zijn toewijding ligt



volledig bij de kascontrolecommissie en hij zal de kascontrole niet alleen tot gewenst maar
ook tot efficiënt resultaat willen laten komen.

Berend Kooiker zegt dat kascontrole intensief zwaar werk is en dat je dat niet met een droge
keel kan doen. Hij zegt dat hij gewend is van Maurits dat hij fan is van Sprite, maar dat
Maurits vandaag ineens ice tea bestelde. Berend vraagt wat er geschonken wordt op de
kasco.
Maurits zegt dat het een uitstekende vraag is, maar dat er toch sprite geschonken zal
worden.

Bart Krans zegt dat Maurits natuurlijk al een prachtig jaar als kascontrolecommissie heeft
gedaan tijdens zijn penningmeesterschap. Bart zegt dat Noortje net is uitgehamerd als
penningmeester en dat zij ook enige ervaringen heeft met financiën. Bart vraagt hoe het in
de commissie zal gaan met twee kapiteinen op één schip.
Maurits zegt dat mocht hij verkozen worden en Noortje ook dat hij al het vertrouwen in
Noortje zal leggen en dat hij haar als voorzitter van die commissie zal ondersteunen. Maurits
zegt nogmaals dat hij nooit penningmeester is geweest en dat hij niet kan pretenderen dat
hij meer kennis heeft dan iemand die die zware functie wel heeft mogen uitvoeren. Maurits
zegt dat hij Noortje zal volgen waar zij ook heen gaat.

Gohar Pogosian zegt dat Maurits het al best wel even heeft gehad over kaas. Gohar is
benieuwd wat Maurits favoriete kaas is en wat de lievelingskaas is van Sophie en Noortje.
Maurits antwoordt dat zijn lievelings kaas jonge kaas is, hoe jonger hoe beter. Maurits zegt
dat de favoriete kaas van Noortje misschien een pittige veertig plus is. Maurits zegt dat de
favoriete kaas van Sophie blauwschimmel is.

Thomas Steenkamp zegt dat Maurits net gezegd heeft dat hij de zwakkere in zijn commissie,
Sophie den Ouden, bij de hand wil pakken. Thomas vraagt of hij dan mag verwachten dat bij
de volgende cantus Maurits met zijn commissie “pak maar m’n hand” gaat zingen.
Maurits geeft aan dat hij nooit heeft gezegd dat Sophie een zwakkere is in de commissie,
maar dat hij zei dat hij slechts zijn hand uitstak. Maurits zegt dat als hij en Sophie gekozen
mogen worden, dat hij graag pak maar m’n hand bij de cantus wil zingen.

Tristan Hoenselaar vraagt of Maurits eerder een debiteur of een crediteur is.
Maurits zegt een crediteur, omdat hij veel voor ismus heeft voorgeschoten dit jaar.

Sophie den Ouden zegt dat we Maurits kunnen kennen van zijn spraakmemo’s waarin hij
fantastische liederen zingt. Sophie vraagt of Maurits dat ook vanuit de kasco met zijn
mede-kasco-leden zal voortzetten en welk lied het dan zal worden.
Maurits zegt dat het antwoord simpel is, namelijk ja. Maurits zegt dat het nummer ‘Money,
money, money.’ van Abba het volgende nummer zal zijn dat hij ter ore zal brengen.

Joos Rutjens vraagt aan Maurits om zich voor te stellen dat het aan het einde van het jaar
blijkt dat er per ongeluk tweeduizend euro is kwijtgeraakt aan een Cuba reis van de
pre-master commissie. Joos vraagt aan Maurits of hij dat dan door de vingers zal zien.
Maurits geeft aan dat hij onverbiddelijk zal zijn.

Eva Verhofstad geeft de beurt aan Noortje Lamers.



Noortje zegt dat ze zich graag aanbiedt als kascontrolelid met haar ervaring als
penningmeester. Noortje zegt dat ze hoopt dat ze samen met Maurits en Sophie het heel
goed uit zal gaan uitvoeren en dat ze er heel veel zin in heeft. Noortje zegt dat ze hoopt op
die manier Sam goed te kunnen ondersteunen met de zware taak die hij dit jaar zal dragen.

Sophie den Ouden vraagt Noortje zich voor te stellen dat ze met de kascontrolecommissie
een gerecht met rijst gaat eten. Sophie vraagt hoeveel rijst Noortje zal gebruiken.
Noortje zegt voldoende.

Maurits Bouma zegt dat Noortje natuurlijk penningmeester is geweest en zegt dat ze dat
fantastisch heeft gedaan. Maurits vraagt dat als Noortje een foutje vindt in de boekhouding
dat van haar jaar is, of Noortje daar eerlijk naar zal kunnen kijken of dat Noortje dit op
meneer van Huizen zal afschuiven.
Noortje zegt dat ze haar verantwoordelijkheid zal nemen.

Gohar Pogosian zegt dat zij hoorde van mevrouw Den Ouden dat er een koppel is binnen de
voorbarige kascontrolecommissie. Gohar vraagt hoe Noortje ervoor zorgt dat werk en privé
gescheiden zullen blijven.
Noortje geeft aan dat zij daar geen problemen mee ziet en dat ze denkt dat het wel goed
gaat komen.

Bart Krans vraagt Noortje om zich voor te stellen dat ze een dag voor de kascontrole een
huisfeest heeft. Bart vraagt of Noortje dan zo incapabel als de heer Rutjens zal zijn door bij
de kascontrole drie kwartier te laat te komen of dat zij zo kundig is als de rest van de
kascontrolecommissie.
Noortje zegt dat de kascontrole voor alles gaat en dat ze dus uiteraard op tijd zal zijn.

Thomas Steenkamp zegt dat Noortje niet heel lang geleden zelf heeft gezien hoe de
toenmalige kascontrolecommissie aan de slag ging om het boekjaar te controleren. Thomas
vraagt wat Noortje meeneemt uit die controle naar het nieuwe jaar en wellicht naar haar
nieuwe rol.
Noortje zegt dat ze Sophie de ukelele zal geven die Thomas zo prachtig heeft gespeeld.

Joos Rutjens vraagt aan Noortje om zich voor te stellen dat het aan het einde van het jaar
blijkt dat er per ongeluk tweeduizend euro is kwijtgeraakt aan een Cuba reis van de
pre-master commissie. Joos vraagt aan Noortje of zij dat dan door de vingers zal zien.
Noortje zegt dat zij zich zal aansluiten bij Maurits en het helaas niet zal toestaan.

Tristan Hoenselaar vraagt aan Noortje om zich voor te stellen dat ze al het geld uit de kas
zou mogen meenemen. Tristan vraagt wat Noortje daar mee zou doen.
Noortje zegt een reisje naar Cuba met de (pre-)mastercommissie.

Eva Verhofstad zegt dat Sophie den Ouden, Maurits Bouma en Noortje Lamers zich
verkiesbaar hebben gesteld voor de Kascontrolecommissie.

Stemprocedure Kascontrolecommissie



Eva Verhofstad legt de stemprocedure uit. Het gaat om een gesloten stemming, dus er zal
anoniem gestemd worden over de kandidaten als geheel.
Bart Krans vraagt of Eva iets harder zou kunnen praten, omdat hij het achterin niet kan
verstaan.
Eva legt uit dat de stemmen openbaar geteld zullen worden.
Wouter Kip leest het quorum voor.
Eva leest de stemmen voor.

Stemgerechtigden aanwezig: 36
Stemgerechtigden machtigingen: 3
Stemmen voor: 33
Stemmen tegen: 1
Stemmen onthouding: 4
Stemmen ongeldig: 1

Eva Verhofstad zegt dat de Kascontrolecommissie, bestaande uit Sophie den Ouden,
Noortje Lamers en Maurits Bouma is aangenomen.

Verkiezing Raad van Advies
Eva Verhofstad zegt dat we doorgaan met de verkiezing van de Raad van Advies.
Eva legt uit dat de verkiezing uit twee delen bestaat. Het aftredend bestuur zal twee
bestuursleden aandragen en over hen zal niet gestemd worden. Over de andere leden van
de Raad van Advies zal wel gestemd worden.
Eva legt uit hoe de Raad van Advies eruitziet.
Eva legt uit dat er vorig jaar gestemd is over de aangedragen leden van het bestuur, maar
dat dit aan de hand van het Huishoudelijk Reglement niet klopt.
Jasha Notenboom en Noortje Lamers worden aangedragen door het bestuur voor de raad
van advies.

Eva roept iedereen die zich verkiesbaar voor de Raad van Advies wil stellen dit te doen door
een hand op te steken.
Eva zegt dat elke kandidaat een halve minuut de tijd zal krijgen om te vertellen waarom ze
denken dat ze geschikt zijn voor de Raad van Advies.

Eva Verhofstad geeft de beurt aan Bart Krans.
Bart leest zijn brief voor:

Geachte aanwezigen van de ALV,

Nu het inmiddels twee jaar geleden is dat ik als penningmeester werd uitgehamerd, wil ik mij
graag nog een keer op een officiële manier inzetten voor deze mooie vereniging.
Het eerste jaar van de Raad van Advies was een vruchtbare, waar de vorige leden van de
RvA een mooie fundering voor toekomstige Raden van Advies hebben gelegd. Samen met
de andere leden van de RvA wil ik graag hierop voortbouwen en de Raad een goede en
duidelijke plek geven in de vereniging.
Ik ben van mening dat mijn afstand van het inmiddels ingehamerde bestuur en mijn
financiële ervaring een aanwinst kunnen zijn en goede inzichten voor de RvA kunnen
leveren.



Waar vorig jaar de adviserende rol vooral ging om het huidige beleid van het bestuur, lijkt het
mij ook een goed idee dat de RvA zich bezig gaat houden met hoe het bestuur een
langetermijnvisie kan opstellen, zoals in het jaarverslag van het 22ste bestuur al werd
geopperd. Zo een visie kan gaan over specifieke beleidsonderdelen waar het bestuur zich
dagelijks mee bezighoudt, maar kan ook over structurele hervormingen in de vereniging zelf
gaan waar blijkt dat dit nodig is.
Ik hoop, indien verkozen, dat ik met de rest van de RvA het bestuur van nuttig gevraagd en
ongevraagd advies kan voorzien.

Bart Krans

Maurits Bouma bedankt Bart Krans voor het verkiesbaar stellen voor de Raad van Advies.
Maurits zegt dat hij het fijn vind dat Bart zich ook wil bezighouden met de lange termijn visie.
Maurits vraagt zich wel af of twee penningmeesters in de Raad van Advies niet te veel is of
dat er conflict over meningen binnen de Raad van Advies kan ontstaan.
Bart zegt dat als er één penningmeester in de Raad van Advies zit, dat er één visie is op het
financieel beleid. Bart zegt dat hij het belangrijk vind dat er twee visies zijn op het financieel
beleid zodat er beter gediscussieerd kan worden en er tot beter advies gekomen kan
worden.

Thomas Steenkamp vraagt of Bart zichzelf zou zien als mensenmens, omdat je dit type
mens ook nodig hebt voor de RvA.
Bart zegt dat hij nooit zo ver zou gaan als Sophie. Bart zegt dat hij een persoon is die graag
met leden praat wanneer het nodig is.

Sophie den Ouden zegt dat ze een vraag wil stellen, maar dat ze het ook jammer vind dat de
presentatie van Bart een roast over haar is geworden. Sophie vraagt hoe Bart omgaat met
het verlies van zijn dierbaren naar het buitenland en of hij door deze emoties nog in staat is
om zijn functie uit te voeren.
Bart zegt dat hij er geen last van heeft en dat het prima gaat.

Berend Kooiker bedankt Bart voor zijn kandidaatstelling. Berend zegt dat hij het fijn vind dat
Bart iets zei over de lange termijn visie van ismus. Berend zegt ook dat hij het fijn vindt dat
Bart de RvA een duidelijkere plek wil geven. Berend vraagt hoe Bart dat ziet.
Bart zegt dat hij dat sowieso met de mogelijke RvA leden wil besluiten. Bart zegt dat hij
binnen de RvA een duidelijke rolverdeling wil hebben.

Linde Zwijnenburg vraagt of Bart een voorbeeld kan geven van een toekomstvisie voor
ismus.
Bart zegt dat ze daar met zijn allen overgaan. Bart zegt dat hij zelf graag zou willen dat de
beleidsalv en de wissel alv worden omgewisseld. Het nieuwe bestuur zal dan ingehamerd
worden met beleid. Daarnaast zal voor het uitgehamerde bestuur er meer tijd zijn voor de
kascontrole, het jaarverslag en het financieel jaarverslag. Bart zegt dat hij denkt dat het voor
veel meer nuttige feedback en stabiliteit zou zorgen.

Gohar Pogosian vraagt welke koekjes Bart zou kopen voor de RvA en het bestuur.
Bart zegt dat aangezien de RvA een onbeperkt budget heeft, hij zou kiezen voor jodekoeken
of oreo’s.



Joos Rutjens vraagt wat Bart zou doen als het bestuur het advies van de RvA naast zich
legt.
Bart zegt dat het bestuur natuurlijk het recht heeft om het advies naast zich neer te leggen.
Als het bestuur dat doet kan de RvA tijdens de ALV daar nog altijd bezwaar tegen maken.

Maurits Bouma vraagt of Bart terughoudend zal optreden tijdens de ALV of zal zeggen dat
hij niet bij de ALV is als RvA lid, omdat hij de kans al heeft gehad om de stukken te lezen en
zijn mening te geven.
Bart zegt dat hij vind dat je terughoudend moet optreden, omdat je al kritiek hebt geleverd.
Hij zegt wel dat vind dat de RvA het recht heeft om kritiek te leveren wanneer het bestuur dit
niet meegenomen heeft.

Sophie den Ouden vraagt hoe Bart zijn verbondenheid met de eerstejaars wil combineren
met zijn RvA-lidmaatschap.
Bart zegt dat hij zich niet kan vinden in de opmerking over zijn verbondenheid met
eerstejaars. Los daarvan zegt Bart dat hij altijd in gesprek zal gaan met mensen, ongeacht
hun jaarlaag.

Joos Rutjens zegt dat hij denkt dat als er geen belangrijke vragen meer zijn voor Bart, dat er
omwille van tijd best doorgegaan kan worden naar een volgende kandidaat.
Maurits Bouma zegt dat hij snapt wat Joos zegt. Er moeten belangrijke vragen gesteld
worden, maar er moeten grenzen gesteld worden over hoe lang iets duurt, zodat er wordt
voorkomen dat je er tot vier uur ‘s nachts zit. Maurits zegt dat je ook bij belangrijke vragen
op een gegeven moment de grens moet stellen en het moet afkappen en dat de leden het
dan moeten doen met de informatie die zij hebben.
Joos zegt dat hij het hiermee eens is. Hij zegt dat hij tot vier uur ‘s nachts zitten op dit
moment overdreven vindt, omdat het nog niet zo laat op de avond is.

Myrte Hofstede meldt dat zij even ervandoor moet en hierbij Noa van Hamburg machtigt.

Berend Kooiker stelt voor om geen gekke, grappige vragen meer te stellen. Berend zegt dat
er geen handen meer zijn en dat het tijd is om te stoppen met discussie. Hij zegt dat we
klaar kunnen zijn met Bart, ook in het kader van tijd.

Eva Verhofstad geeft het woord aan Boaz Klep.

Boaz Klep zegt dat hij Boaz is, dat hij derdejaars is en dat hij goed is voor de Raad van
Advies. Boaz zegt dat hij een mening heeft over wat er goed en fout gaat binnen ismus. Hij
zegt dat deze mening tijdens de reis niet geplaatst was, maar dat deze mening in de RvA
wel gepast zal zijn. Boaz zegt dat hij een goede band heeft met het huidige bestuur, omdat
hij met drie van de vijf leden in een commissie heeft gezeten.

Joos Rutjens zegt dat Boaz benoemt dat hij een goede band heeft met het huidig bestuur.
Joos vraagt of Boaz daardoor bang is dat het moeilijker zal zijn om kritiek te uiten of om het
kritiek te incasseren.



Boaz zegt dat hij hier niet bang voor is. Hij zegt dat hij de overgang van commissielid naar
bestuurslid in de kennismakingsweekend commissie wel merkt, maar dat hij niet merkt dat
het geven van kritiek of het incasseren hiervan moeilijker is.

Maurits Bouma zegt dat de RvA voornamelijk bestaat uit oud-bestuursleden die weten waar
ze het over hebben. Maurits vraagt hoe Boaz denkt zijn steentje bij te kunnen dragen.
Boaz zegt dat het juist handig is om iemand in de RvA te hebben die geen oud bestuurslid
is. Dit is namelijk iemand buiten de bubbel, want oud-bestuursleden leren van elkaar en
nemen ook dingen van elkaar over. Boaz zegt dat hij weet hoe ismus werkt en hoe
commissies draaien, omdat hij twee zware commissies heeft gedaan. Hij zegt dat hij vanuit
een andere bril dan oud-bestuursleden kan kijken.

Thomas Steenkamp bedankt Boaz voor zijn inzet bij de vereniging. Thomas zegt dat ze al
een paar jaar bezig zijn met de club van vijftig. Thomas zegt dat sommige mensen hier niks
van weten, omdat dit een beetje onder de radar plaatsvindt. Thomas vraagt hoe Boaz als
RvA-lid hierop zou reageren.
Boaz zegt dat hij boven de radar zit en niet weet wat de club van vijftig is. Boaz zegt dat hij
graag het plan zou willen horen en het dan in overweging zal nemen.
Thomas zegt dat het gaat over gouden plaketten op de ismuskamer.
Boaz zegt dat hij daar niet per se tegen is.

Gohar Pogosian vraagt hoe Boaz zou reageren op twee kapiteinen op het RvA schip.
Boaz zegt dat je als RvA uiteindelijk tot één mening zal moeten komen. Boaz zegt dat dit
natuurlijk lastig is, omdat de RvA natuurlijk uit vijf losse mensen bestaat.. Hij zegt dat je
daarbij ook kan nadenken over hoe je de RvA inricht. Boaz zegt dat het belangrijk is om te
blijven discussiëren, omdat je uiteindelijk één advies zal moeten uitdragen naar het bestuur.

Geri van Grunsven zegt dat Boaz zijn gulp open staat.

Merel Graafmans meldt dat ze naar huis gaat en dat ze hierbij Douwe Korts hierbij machtigt.

Joos Rutjens zegt dat Maurits Bouma het er al over had gehad dat Boaz geen bestuur heeft
gedaan. Joos zegt dat er al twee RvA-leden zijn die net oud-bestuur zijn. Joos vraagt of
Boaz zijn zegje ertussen zou kunnen brengen en of Boaz zijn standpunt goed duidelijk zou
kunnen maken en voorkomt dat hij bedolven wordt onder de oud-bestuursleden.
Boaz zegt dat hij denkt dat dat wel goed komt. Boaz geeft aan dat er zaken zijn waar hij
minder weet van heeft, maar dat hij los daarvan zijn mening wel kan geven.

Eva Verhofstad geeft het woord Gohar Pogosian.

Gohar Pogosian zegt dat ze zich graag kandidaat wil stellen voor de Raad van Advies.
Gohar zegt dat ze zelf zesdejaars student is en dat ze trots is op de vereniging. Ze zegt dat
ze zelf twee bestuursjaren heeft gedaan bij andere verenigingen dan ismus. Gohar zegt dat
dit kansen biedt om haar ervaringen te delen. Gohar zegt dat het niet zijn van een
bestuurslid niet meteen betekent dat je geen inzichten kan hebben. Ook kan zij als
masterstudent dingen vanuit de masters meenemen.



Maurits Bouma zegt dat de RvA een doolhof is met deuren die dicht gaan en dat je niet meer
naar binnen kan zodra de deuren dicht zijn. Maurits zegt dat het hem opvalt dat Gohar te
laat was en dat ze een tasje bij zich heeft, waardoor het lijkt alsof zij meteen weg wil gaan.
Maurits zegt dat punctualiteit belangrijk is voor de RvA en vraagt hoe Gohar dit wil
verbeteren.
Gohar zegt dat een doolhof natuurlijk een deur heeft die dicht gaat, maar dat er ook altijd
een ondergrond is. Gohar heeft een tasje bij zich waar een schep in zit waarmee zij een
holletje kan graven om zo het doolhof in te komen. Gohar zegt dat je in oplossingen moet
denken.

Berend Kooiker bedankt Gohar voor het kandidaat stellen voor de RvA. Berend vertelt dat
de RvA nieuw is sinds afgelopen jaar en dat het soms nog zoeken is of de RvA advies geeft
aan de ALV, of de RvA gaat over persoonlijke dingen of dat zij ook advies geven over het
beleid. Berend vraagt hoe Gohar hier structuur aan wil geven.
Gohar zegt dat je verwachtingen moet scheppen voordat je begint en dat je die
verwachtingen ook naar elkaar moet uitspreken. Ze zegt dat je door die verwachtingen te
scheppen je op die manier ook de rest van het jaar kan inrichten. Daarnaast zegt ze dat het
belangrijk is dat je weet waar de vergadering over gaat en wanneer de ALV’s zijn.

Sophie den Ouden zegt dat ze fan is van Gohar als persoon. Sophie zegt dat Gohar een
voorbeeld heeft gegeven van toen Gohar zelf bestuurslid was. Sophie vraagt of Gohar nog
een ander voorbeeld heeft om mee te nemen als lid van de RvA bij ismus.
Gohar zegt dat naast de persoonlijke update het ook belangrijk is om structuur te bieden aan
de RvA, dat je erover praat hoe je feedback levert aan je commissies, hoe je omgaat met
negatieve feedback en tegenslagen. Gohar zegt dat van binnen elke vereniging eigenlijk
hetzelfde is en dat ze dankt dat ze die ervaringen van haar mee kan nemen.

Melle Wassink zegt dat Gohar al zes jaar lid is van ismus en vraagt wat voor ismus advies zij
heeft voor de komende RvA en het huidige bestuur.
Gohar zegt dat ze het belangrijk vind dat er een fijne sfeer is, dat we elkaar blijven
respecteren, dat we gezellig met elkaar zijn maar dat we elkaar ook serieus nemen.

Thomas Steenkamp zegt dat hij het als ouderejaars waardeert dat een ouderejaars zich
inzet voor de vereniging. Thomas zegt dat hij Gohar haar LinkedIn erbij gehaald heeft. Hij
zegt dat ismus zich in de handjes mag knijpen dat zo’n iemand wil deelnemen aan de RvA.
Thomas vraagt of Gohar niet overgekwalificeerd is voor deze functie.
Gohar zegt dat ze hier weleens vragen over heeft gehad en dat het niet uitmaakt wat ze
gedaan heeft. Ze zegt dat enthousiasme het belangrijkste punt moet zijn. Gohar zegt dat ze
zich niet zomaar aanmeldt, maar dat ze toegewijd is en dat ze het leuk vind.

Maurits Bouma vraagt welke ervaring Gohar van haar tijd bij de Jan Linders meeneemt.
Gohar zegt dat ze sowieso vlaai wil eten bij de RvA vergadering mee zal nemen.

Joos Rutjens vraagt wat voor advies Gohar zou geven als het gaat om een commissie
opnieuw tot leven te roepen.
Gohar zegt dat ze denkt dat ze zou adviseren om TELEVISMUS terug tot leven te brengen,
omdat een foto minder zegt dan een video.



Joos Rutjens vraagt of Gohar het voortouw zou nemen in het organiseren van een oud-RvA
uitje.
Gohar zegt dat ze banden belangrijk vindt en vindt dat het ook belangrijk is voor de kasco en
de RvA om een uitje te hebben.

Eva Verhofstad zegt dat Bart Krans, Boaz Klep en Gohar Pogosian zich verkiesbaar hebben
gesteld voor de Raad van Advies.

Stemprocedure Raad van Advies
Eva Verhofstad legt de stemprocedure uit. Het gaat om een gesloten stemming, dus er zal
anoniem gestemd worden over de kandidaten als geheel.
Wouter Kip leest het quorum voor.

Eva Verhofstad schorst de vergadering om 22:55 voor onbepaalde tijd.
Eva opent de vergadering om 23:27

Eva leest de stemmen voor.

Stemgerechtigden aanwezig: 33
Stemgerechtigden machtigingen: 6
Stemmen voor: 30
Stemmen tegen: 1
Stemmen onthouding: 6
Stemmen ongeldig: 2

Eva zegt dat de Raad van Advies, bestaande uit Noortje Lamers, Jasha Notenboom, Gohar
Pogosian, Bart Krans en Boaz Klep is aangenomen.

Rondvraag
Melle Wassink vraagt of hij het huidig bestuur mag feliciteren met hun functies, of hij de
voorzitter en commissaris interne betrekkingen mag vragen waarom en geen koschu (kontje
schudden) commissie is en waarom hij daar niet de praeses van is. Hij vraagt of hij het
daarbij mag laten.
Ava Jongerden vraagt of zij het huidig bestuur mag bedanken en vraagt of zij iedereen mag
bedanken. Zij vraagt of ze het daarbij mag laten.
Manoa Stoorvogel vraagt of zij het huidig bestuur mag feliciteren.
Myrte Hofstede vraagt of zij de ALV mag bedanken voor de ALV, of zij het huidig bestuur
mag feliciteren en veel plezier en succes mag wensen. Ze vraagt of ze het oud-bestuur mag
bedanken voor het afgelopen jaar, of ze Wouter Kip mag vragen wat zijn favoriete oud K3-
lid is, Jasha Notenboom mag vragen om een bak te trekken en of ze het daarbij mag laten.
Joos Rutjens vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij het oud-bestuur van
ismus mag bedanken voor hun inzet, of hij het huidig bestuur succes en plezier mag vragen
en hij vraagt of hij Sem Hollema mag vragen wat diens favoriete vijfletterwoord is.
Rik van Doremalen vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij het oud-bestuur
mag bedanken, of hij het huidig bestuur succes mag wensen, of hij Noortje Lamers en Jasha
Notenboom mag feliciteren met hun RvA lidmaatschap en of hij Wouter Kip mag vragen wat
zijn favoriete boerderijdier is.



Noa van Hamburg vraagt of zij de ALV mag bedanken voor de ALV, of zij het voormalig
bestuur mag bedanken voor het prachtige jaar, of zij het huidig bestuur mag feliciteren en
succes en plezier mag wensen. Zij vraagt of ze de RvA en Kasco leden mag feliciteren met
hun aanstelling. Ze vraagt of ze Ivar mag vragen wat zijn favoriete speciaalbier is, Berend
Kooiker wanneer het extern uitje is en of ze het daarbij mag laten.
Gohar Pogosian vraagt of zij de ALV mag bedanken voor de ALV, of zij alvast Sem Hollema
haar excuses mag aanbieden voor de rondvraag, het recentelijk oud-bestuur mag bedanken
voor hun inzet, of ze het huidig bestuur mag feliciteren en succes mag wensen. Ze vraagt of
ze de Kasco en RvA leden mag feliciteren, of ze mag vragen of er voor algemene ismus
leden ook een cursus tellen komt of of dat alleen voor bestuur is, of ze aan Maurits Bouma
en Noortje Lamers mag vragen of jonger echt beter is, of er echt een ismus baby op komst
is. Ze vraagt of ze aan Eva Verhofstad mag vragen welk dier zij zal gebruiken in haar
speech, ze vraagt of er vaker woorden als vo en praeses gebruikt kan worden of ze Sophie
den Ouden mag bedanken voor het zijn van een enorm mensenmens, of ze Ivar Temmink
mag vragen hoeveel kamerleden hij dit jaar aan zijn LinkedIn collectie zal toevoegen en of
ze het daarbij mag laten.
Bart Krans vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij het oud-bestuur mag
feliciteren met het jaar dat zij hebben neergezet, of hij het huidig-bestuur mag feliciteren met
hun aanstelling, of hij Sam van Huizen mag vragen wat zijn favoriete koekjes zijn. Hij vraagt
of hij Noortje Lamers mag vragen een bak te trekken, of hij de RvA mag feliciteren, of hij
vruchtbaar jaar met gevraagd en ongevraagd advies mag wensen voor het huidig bestuur, of
hij alle leden mag vragen om uit te gaan in de TKB en of hij het daarbij mag laten.
Sophie den Ouden vraagt of zij de ALV mag bedanken voor de ALV, of zij het huidig bestuur
mag feliciteren en plezier mag wensen, of zij Gohar Pogosian mag vragen om niet eerst
naar de kelder te gaan, of zij Ivar Temmink mag bedanken voor het vragen of iedereen oké
is, of zij Bart Krans een vruchtbaar jaar mag wensen. Ze vraagt of ze Maurits Bouma mag
vragen om “heal the world” in te zetten en of ze het daarbij mag laten.
Madelief Wouters vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze het oud-bestuur
mag bedanken, of ze het huidig bestuur mag feliciteren en of ze het daarbij mag laten.
Lisa Schneiders vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze het oud-bestuur mag
bedanken voor het jaar, of ze het huidig bestuur mag feliciteren en geluk mag wensen en of
ze het daarbij mag laten.
Lars Haarlemmer vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij het oud-bestuur
mag bedanken voor het jaar, of hij het huidig bestuur succes mag wensen en dan vooral
Wouter Kip, of hij Noortje Lamers mag vragen om een bak te trekken en of hij het daarbij
mag laten.
Linde Zwijnenburg vraagt of zij de ALV mag bedanken voor de ALV, of zij iedereen succes
mag wensen met hun nieuwe taakjes, of ze Sophie den Ouden mag bedanken voor de
Kasco, of zij Bart Krans en Gohar Pogosian succes mag wensen voor in de RvA. Ze vraagt
of ze Sophie den Ouden mag vragen wat haar favoriete nummer van Jan Smit is en of ze
Wouter Kip mag vragen wat zijn favoriete nummer van Jan Smit is.
Thomas Steenkamp vraagt of hij de voorzitter mag bedanken voor het geven van het woord,
hij vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij de ALV mag vragen om er de
komende ALV ook bij te zijn, of hij het recent afgetreden bestuur mag bedanken voor een
prachtig jaar met een lastig begin, of hij het nieuwe bestuur veel succes mag wensen, of hij
Berend Kooiker mag vragen welke collab tussen Guus Meeuwis en Paskal Jakobsen het
beste vindt, of hij Maurits Bouma mag vragen wie zijn favoriete ouder van het co-ouderschap
is en of hij het daarbij mag laten.



Douwe Korts vraagt of hij een dikke shoutout mag doen naar het huidig en oud bestuur, of hij
een shoutout mag doen naar het kookteam, of hij een shoutout mag doen naar Boaz Klep
omdat hij super aardig is, of hij een shoutout mag doen naar Lars Haarlemmer en of hij het
daarbij mag laten.
Emma Comellas vraagt of zij de ALV mag bedanken voor de ALV, of zij het nieuwe bestuur
veel succes mag wensen, of zij het mag zeggen dat het oud-bestuur het goed gedaan heeft
en of zij het daarbij mag laten.
Vera van Middendorp vraagt of zij de ALV mag bedanken de ALV, of zij het oud-bestuur mag
bedanken voor het leuke jaar, of ze het huidig bestuur veel succes en plezier mag wensen
en of ze het daarbij mag laten.
Mila van Nistelrooij vraagt of zij de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze het oud-bestuur
mag bedanken, of ze het huidig bestuur succes mag wensen en of ze het daarbij mag laten.
Boaz Klep vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij het oud-bestuur mag
bedanken voor een ontzettend mooi jaar, of hij het huidig bestuur meer succes mag wensen
dan het oud bestuur, of hij Sem Hollema mag vragen hoe de notulen die bevallen, of hij Ivar
Temmink mag vragen wat zijn favoriete trein is, of hij de RvA en de kasco succes mag
wensen. Hij vraagt of hij Geri van Grunsven mag bedanken voor het aangeven dat zijn gulp
open stond, of hij de rest van de ALV mag vragen om eerder te komen, of hij Noortje Lamers
mag vragen om een bak te trekken en of hij het daarbij mag laten.
Geri van Grunsven vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij het oud-bestuur
mag bedanken, of hij het huidig bestuur succes mag wensen, of hij Boaz Klep mag vragen
om de volgende keer zijn gulp dicht te doen en of hij het daarbij mag laten.
Janne Hietkamp vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij het huidig bestuur
succes mag wensen en of hij het daarbij mag laten.
Gijsje Nieuwstraten vraagt of zij de ALV mag bedanken voor de ALV, of zij het oud-bestuur
en het huidig bestuur mag zeggen dat ze heel trots is en of ze het daarbij mag laten.
Jasha Notenboom vraagt of zij de ALV mag bedanken voor de ALV, of ze het huidig bestuur
enorm mag feliciteren met hun inhamering, en dan speciaal Wouter, of zij de andere vier
oud-bestuurders mag bedanken, of ze mag zeggen dat ze nog aan deze titel moet wennen,
of ze mag vragen wie de oude mannen achterin zijn. Ze vraagt of ze Myrte Hofstede mag
vragen om samen met haar een bak te trekken, of ze Rik van Doremalen mag bedanken
voor zijn felicitatie aan haar voor de RvA en of ze mag zeggen dat ze zin heeft in de RvA, of
ze Ivar Temmink mag complimenteren op zijn dasclip, of ze Ava Jongerden mag bedanken
voor het kopen van Ivars dasclip en of ze Wouter Kip mag vragen wat de KAAL is.
Noortje Lamers vraagt of zij de ALV mag bedanken voor de ALV, of zij het 23ste bestuur veel
succes en een hoop plezier mag wensen, of ze haar mede oud-bestuurders mag bedanken
voor het afgelopen jaar, of ze tegen Bart Krans, Lars Haarlemmer en Boaz Klep mag zeggen
dat ze zeker een bak zal trekken, of ze de ALV mag bedanken voor hun vertrouwen in haar
voor de RvA en de Kasco, of ze Sam van Huizen mag vragen wat zijn favoriete uitgave gaat
zijn en of ze het daarbij mag laten.
Maurits Bouma vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij de oud-bestuurders
mag bedanken voor een fantastisch jaar en voor een mooie laatste ALV, of hij het 23ste
bestuur mag bedanken voor het leiden van de ALV, en dan vooral Eva Verhofstad in het
bijzonder, of hij iedereen mag uitnodigen in het Grotius, of hij Boaz Klep mag vragen om
voortaan zijn gulp dicht te doen, om Gohar Pogosian toe te zeggen dat er wel een
ismusbaby is, of hij het bestuur mag vragen om een rondje te draaien om te laten zien dat zij
wel een broek aan hebben, of hij “heal the world” in mag zetten en of hij het daarbij mag
laten.



Berend Kooiker vraagt of hij zich mag excuseren voor al zijn tranen, of hij tegen het oud
bestuur mag zeggen dat ze geen dank hoeven te zeggen, of hij de ALV mag bedanken voor
de ALV, of hij het huidig bestuur mag bedanken voor het verder voorzitten van de ALV, of hij
Noa van Hamburg mag beantwoorden dat het extern uitje gepland zal staan op de datum die
uit de datumprikker komt rollen, of hij Ivar Temmink succes mag wensen met zijn LinkedIn
connecties, of hij de ALV eraan mag herinneren dat hij gewonnen heeft van Maurits Bouma.
Hij vraagt of hij de ALV mag vragen of iemand tips heeft voor een date voor Maurits, maar
die wel oud genoeg is, of hij Wouter Kip mag vragen om zijn ismusssokken in het licht te
brengen, of hij Sophie den Ouden mag bedanken voor het zijn van een mensenmens, of hij
de RvA succes mag wensen en dat zij het vet goed gaan doen, of hij de ALV mag vragen
dat wanneer iemand een baby krijgt deze vernoemt kan worden naar hem, of hij het huidig
bestuur mag vragen of zij zin hebben in het beleid, of hij mag zeggen dat hij geen idee heeft
wat zijn favoriete collab is tussen Guus Meeuwis en Paskal Jakobsen en dat hij daarvoor in
het krijt staat, of hij mag vragen om iedereen weer te zien bij de beleids-alv, of hij kusjes
mag geven aan iedereen in het buitenland, of hij Janne Hietkamp mag uitdagen voor een
push-up wedstrijd en of hij het daarbij mag laten.
Tristan Hoenselaar vraagt of hij het woord przewalskipaard op mag laten nemen in de
notulen, of hij mag zeggen dat hij het fijn vindt om geen rondvraag meer te hoeven
notuleren, of hij eindelijk het huidig bestuur mag feliciteren, of hij het huidig bestuur succes
mag wensen, vooral met de app, of hij het oud-bestuur mag zeggen dat hij van ze houdt, of
hij de Kasco en de RvA mag feliciteren, vooral Gohar Pogosian ondanks haar twijfels en
stress. Hij vraagt of hij Joos Rutjens mag bedanken voor alle spellingscorrecties, of hij
Thomas Steenkamp mag bedanken voor alle verhalen die hij heeft mogen notuleren, of hij
boos mag zijn op Berend Kooiker voor het stelen van zijn vraag, of hij Wouter Kip mag
zeggen dat hij zijn sokken mooi vind en waar je die kan kopen, przewalskipaard, of hij Ivar
Temmink mag vragen of Ivar liever met de Thalys naar Parijs gaat of met de ICE naar
Berlijn, przewalskipaard, przewalskipaard, of hij Eva Verhofstad mag bedanken voor het
uithameren van de tiran, przewalskipaard, of hij tegen Sem Hollema mag zeggen dat hij
super trots op die is, of hij Jasha Notenboom mag vragen welke naam erop haar overhemd
staat, of hij mag zeggen dat hij hoopt dat Noortje Lamers nu de stress naast haar kan
neerleggen, of hij Maurits mag vragen of hij nu de praeses van de JFV wordt en of hij het
daarbij mag laten.
Wouter Kip vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij het oud-bestuur mag
bedanken voor het eerste deel van de ALV, vooral Jasha, of hij zijn medebestuursleden mag
bedanken en feliciteren, of hij Melle Wassink mag beantwoorden dat hij niet goed is in
koschu, of hij Myrte Hofstede mag beantwoorden dat zijn favoriete k3-lid Kathleen is, of hij
Rik van Doremalen mag beantwoorden dat zijn favoriete boerderijdier een varken is, of hij
Linde Zwijnenburg mag beantwoorden dat hij geen favoriete lied van Jan Smit heeft omdat
hij loyaal is aan Nick en Simon, of hij Jasha Notenboom mag beantwoorden dat de KAAL
een amnesty pubquiz zal worden, of hij Tristan Hoenselaar mag beantwoorden dat de
ismussokken op de kamer te koop zijn, of hij de Kasco en de RvA mag feliciteren, of hij het
bestuur mag vragen voor een bestuursknuffel en of hij het daarbij mag laten.
Ivar Temmink vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij het oud-bestuur mag
bedanken voor de goede begeleiding, of hij het huidig bestuur mag bedanken voor de
tweede helft van de ALV, of hij de ALV mag uitnodigen voor een na-borrel in de TKB, of hij
iedereen mag bedanken voor de felicitaties, of hij Noa van Hamburg mag beantwoorden dat
zijn favoriete speciaalbiertje een Grolsch Weizen halve liter is, of hij Gohar Pogosian mag
beantwoorden dat hij hoopt honderdvijftig kamerleden aan het einde van zijn bestuursjaar te



hebben, of hij de ALV, vooral Sophie den Ouden, mag vragen of ze oké zijn, of hij Jasha
Notenboom mag bedanken voor de complimenten en dat hij deze zal doorschuiven naar Ava
Jongerden. Hij vraagt of hij Maurits mag vragen om Grotius vooral te mijden, of hij Berend
mag bedanken voor het gewenste succes voor zijn LinkedIn connecties, of hij de RvA en de
Kasco mag feliciteren en succes mag wensen, of hij mag beantwoorden dat hij zin heeft in
de beleids alv, of hij Tristan Hoenselaar mag beantwoorden dat hij liever met de ICE naar
Berlijn gaat en of hij het daarbij mag laten.
Sam van Huizen vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij het oud-bestuur heel
erg mag bedenken, ook voor de recente adviezen, of hij Bart Krans mag beantwoorden dat
zijn favoriete koekje toch de speculooskoekjes zijn, of hij Noortje Lamers mag beantwoorden
dat zijn favoriete uitgave het gala gaat zijn, of hij Tristan Hoenselaar mag bedanken voor het
laten opnemen van het woord przewalskipaard, of hij Sem Hollema mag bedanken voor
diens mega normale werk aan de notulen, of hij Tristan Hoenselaar mag toezeggen dat hij
een shotje tequila met hem gaat doen en of hij het daarbij mag laten.
Sem Hollema vraagt of die de ALV mag bedanken voor de ALV, of die het oud-bestuur mag
bedanken voor het afgelopen jaar, of die het huidig bestuur mag toezeggen dat die er
ontzettend veel zin in heeft en dat die trots is op hen, of die Joos Rutjens mag beantwoorden
dat diens favoriete vijf letter woord sport is, omdat dat een activiteit is die die helpt voor een
afleiding van diens bestuurstaken, of die tegen Gohar Pogosian mag zeggen dat haar
excuses aangenomen zijn, dat die tegen Boaz mag zeggen dat de notulen goed bevallen,
maar dat de rondvraag zwaar is, die vraagt of die een any op Tristan Hoenselaar mag
vanwege de misgendering die Tristan deed en of die het daarbij mag laten.
Eva Verhofstad zegt dat ze de ALV wil bedanken voor de ALV, dat het oud-bestuur wil
bedanken voor het afgelopen jaar, dat ze de Kasco en de RvA wil feliciteren, dat ze iedereen
wil bedanken voor alle felicitaties, successen en so’s. Ze zegt tegen Melle Wassink dat er
geen koschu commissie is gekomen omdat de leden dat te geil zouden worden en dat zou
niet goed zijn voor de sociale veiligheid, ze zegt tegen Gohar Pogosian dat ze geen spoilers
zal geven over het dier dat ze in haar verhaal zal gaan gebruiken, dat een cursus tellen ook
voor normale leden is en dat woorden als vo en praeses vaker gebruikt mogen worden. Ze
bedankt Thomas Steenkamp dat hij haar bedankte voor het woord dat hij kreeg, dat zij wil
dat het gehele bestuur een rondje draait zodat zij kunnen laten zien dat ze een broek aan
hebben. Ze zegt dat ze Berend Kooiker er op wil wijzen dat het bestuur nu huidig bestuur is,
ze zegt dat ze zin heeft in de beleidsalv, ze zegt tegen Tristan Hoenselaar dat het geen
probleem was om de tiran uit te hameren.

Sluiting
Eva Verhofstad sluit de vergadering om 00:03.


